

C.V

Personal Data		البيانات الشخصية	
NAME:	Hessa Eidan Alabdulmohsin	حصة عيدان العبدالمحسن	الاسم:
DATE OF BIRTH:	3/3/1995	١٤١٥/١٠/١	تاريخ الميلاد:
I.D:	1085274767	١٠٨٥٢٧٤٧٦٧	رقم الهوية:
Nationality:	Saudi	سعودية	الجنسية:
Social status:	Married	متزوجة	الحالة الاجتماعية
Address:	Dammam	الدمام	العنوان:
HOME PHONE:	0505378067	٠٥٠٥٣٧٨٠٦٧	رقم الجوال:
Email:	hessa.edan@gmail.com		البريد الإلكتروني:
Career Objective		الهدف الوظيفي	
<ul style="list-style-type: none">✓ I would like to work in a job commensurate with my qualifications and my experiences ambitious and I want good jobs and a better position		ارغب في العمل في وظيفة تناسب مؤهلاتي وخبراتي وطموحاتي وارغب بفرصة جيدة ووضع افضل	
Education		التعليم	
<ul style="list-style-type: none">✓ General secondary certificate✓ Graduation Year: 2013✓ A two-year study at King Faisal University with a specialization in mathematics and I came out with special circumstances that I could not complete		<ul style="list-style-type: none">✓ شهادة ثانوية عامة✓ سنة التخرج: ٢٠١٣✓ دراسة لمدة سنتين بجامعة الملك فيصل تخصص رياضيات وخرجت لظروف خاصة لم استطع التكملة	
Experiences		الخبرات	
<ul style="list-style-type: none">✓ Essam Qabbani company for a period of 5 years, jobtitle administrative assistant✓ Computer course for 4 months, basic computer and office programs✓ Good command of English✓ The ability to communicate with others✓ Commitment to work hours✓ Ability to work under pressure		<ul style="list-style-type: none">✓ شركة عصام قباني لمدة ٥ سنوات بوظيفة مساعدة ادارية✓ دورة حاسب مدة ٤ شهور اساسيات الحاسب وبرامج الأوفيس✓ إجادة اللغة الإنجليزية بشكل جيد✓ القدرة على التواصل مع الآخرين✓ الالتزام بدوام العمل✓ القدرة على تحمل ضغط العمل	